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 PB      Kollumerzwaag en Veenklooster 

 

 
 
Jaarverslag 2022   

 
Evaluatie Oud- en nieuw 2021/2022 
In het afgelopen jaar heeft er evaluatieonderzoek van onderzoekers COT een landelijk Instituut voor 
Veiligheids- en Crisismanagement plaatsgevonden in alle dorpen waar de Mobiele Eenheid (ME) 
werd ingezet. Er hebben verschillende evaluatiegesprekken plaatsgevonden met ooggetuigen uit 
Kollumerzwaag. Kollumerzwaag is hierbij in de media steeds meegenomen in een totaalverhaal voor 
meerdere dorpen. Het dorp had echter helemaal niets te maken met mensen van de politie die 
elders gewond zijn geraakt. De communicatie rond dit rapport is vanuit Kollumerzwaag dan ook 
kritisch ontvangen. Meer informatie hierover is te vinden op de volgende websites: 
https://cot.nl/ 
 
https://www.noardeast-fryslan.nl/sites/default/files/2022-06/Rapport%20Jaarwisseling.pdf 
 
https://www.noardeast-fryslan.nl/nieuwsoverzicht/onafhankelijke-evaluatie-jaarwisseling-afgerond 
 
Uiteindelijk is dit boek gesloten en moeten we als inwoners vooruit gaan kijken naar volgende 
jaarwisselingen. 
 
Strúnersnacht 
Na het dorpsfeest in september 2022 is er met Café Prins contact gezocht met groepen jongeren in 
een poging de vrijwilligersstructuur rond het oud- en nieuwfeest Strúnersnacht nieuw leven in te 
blazen. In een eerste bijeenkomst in oktober bij Café Prins kwam een aardig groepje jongeren af. 
Daar was ook de dorpencoördinator Durkje Boersma van de gemeente bij aanwezig. De gemeente 
stimuleert de organisatie van oud- en nieuwfeesten sterker dan ooit.  
 
Voor alle zekerheid zijn de aanvragen voor een vergunning en ook subsidie voor het bestaande 
concept van Strunersnacht in een tent bij Café Prins op tijd aangevraagd bij de gemeente. De 
gemeente heeft dit jaar een fors hoger subsidiebedrag aan Strúnersnacht toegekend. Plaatselijk 
Belang heeft ook weer een bijdrage beschikbaar gesteld. In de vroegere opzet van Strúnersnacht 
jaren geleden waren ook veel bedrijven aangesloten bij OVK sponsor van Strúnersnacht.  
 
De jongeren is gevraagd het initiatief te nemen als ze een andere opzet van Strúnersnacht willen. 
Uiteindelijk hebben de jongeren de organisatie van een nieuw concept niet doorgezet in 2022. 
Menno Greijdanus van Café Prins heeft de organisatie van de afgelopen Strúnersnacht vervolgens 
weer naar zich toegetrokken. Als er jongeren in het dorp een andere opzet van het oud en 
nieuwfeest willen dan zullen ze in de eerste maanden van 2023 zelf het initiatief moeten nemen. Dan 
zijn er wel verschillende partijen die daar wel positief over mee willen denken en hun tips en 
suggesties willen meegeven, zodat ze vlot een draaiboek/actieplan kunnen maken. Als die animo 
ook volgend jaar uitblijft dan blijft het huidige concept van Strunersnacht in een tent bij Café Prins 
naar verwachting zo bestaan.  
 
Speeltuinen en Fitkampe 
In het afgelopen jaar hebben er meerdere overleggen plaatsgevonden met de gemeente over 
duidelijke gedragsregels/onderhoud/ rolverdeling/ toegangsbordjes/ goede afstemming in de 
communicatie met de vertegenwoordiger van de PB over de -5- speeltuinen welke Kollumerzwaag 
rijk zijn.  
 
Er is een inventarisatie gemaakt van de bestaande speeltoestellen. Een grote vernieuwing van 
diverse afgekeurde speeltoestellen staan op stapel.  In 2022 is subsidie aangevraagd en een 
projectvoorstel gedaan voor 2 speeltoestellen in de Cedelshof.  

mailto:pb@kollumerzwaag.nl
https://cot.nl/
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In de zomerperiode werd het bestuur van PB geconfronteerd dat door de gemeente zonder overleg -
2- speeltoestellen zijn verwijderd uit de speeltuin van de Cedelshof.  Iemand had zich geblesseerd 
aan -1- van de toestellen, waarna een gemeenteambtenaar de -2- toestellen heeft verwijderd.   

 
Afgelopen zomerperiode zijn er veel vernielingen en baldadigheden aangericht in het 
buitenfitnesspark aan de aanwezige fitnes toestellen. De schade is opgelopen over de duizend euro. 
Cameratoezicht bij de Fitkampe is nog in onderzoek. Er is een uitgebreide rapportage/ documentatie 
opgemaakt over deze vernielingen/ baldadigheden. Er is veelvuldig overleg geweest met de 
wijkagent, dorpencoördinator en de jeugd boa hoe e.e.a. aan te lopen. Wat zijn de mogelijkheden om 
dit te voorkomen/stoppen. Toezicht/ wijkagent etc. De gemeente Noardeast-Fryslân heeft het 
schadeherstel dit keer vergoed.   
 
Ledenvergadering 2022 
Op dinsdagavond 12 april vond, een maand later dan gebruikelijk, de jaarlijkse ledenvergadering 
plaats van het Plaatselijk Belang Kollumerzwaag en Veenklooster. In Dorpshuis De Trije Doarpen 
werden de aanwezige leden op de hoogte gebracht van de activiteiten van het Plaatselijk Belang 
rondom Kollumerzwaag en Veenklooster.  
 
De helft van het bestuur had haar zittingsperiode erop zitten en nam tijdens de ledenvergadering 
afscheid. Voorzitter Douwe Keegstra nam namens het Plaatselijk Belang met een persoonlijk woord 
afscheid van: Henk de Vries (afwezig door ziekte), Ale Poelstra en secretaris Klasina Kooistra. Er 
was reeds afscheid genomen van Alie Stenekes, zij is nog wel actief binnen een werkgroep onder 
het Plaatselijk Belang.  
Voorzitter Douwe Keegstra heeft zijn functie met nog 1 jaar verlengd.  
In de ledenvergadering werd Wibo Feenstra als nieuw bestuurslid voorgesteld. Wibo is door de 
aanwezige leden met een applaus aangenomen als algemeen bestuurslid.  
Het bestuur bestaat op dit moment uit 6 heren, zij zouden graag ook dames verwelkomen in het 
bestuur. De heren zijn (bij voorkeur) op zoek naar 2 algemene bestuursleden en een secretaris.  
In de ledenvergadering wordt om mandaat gevraagd om de laatste openstaande vacatures in te 
vullen.  
 
Nadat het financiële verslag door penningmeester Hielke de Graaf uitgebreid werd toegelicht was er 
nog een persoon waar het Plaatselijk Belang in de vergadering afscheid van nam: Jaring Feenstra. 
Jaring Feenstra is mede grondlegger van het project Doarpsomtinkers. De Doarpsomtinkers en 
Doarpshelpers zijn in het leven geroepen om een helpende hand te bieden aan de inwoners van 
beide dorpen. Jaring werd door de voorzitter en mede Doarpsomtinker Haije van der Zaag bedankt 
hem voor zijn vele jaren inzet door middel van een bloemetje.   
Ook was er in de vergadering ruimte gereserveerd voor de Politie. Wijkagent Harmen Hietkamp, 
werkzaam in onder andere Kollumerzwaag en Veenklooster stelde zich voor aan de aanwezige 
leden. Harmen besprak thema’s als het melden van een incident, overlast van jongeren en de 
aanwezige drugsproblematiek in de dorpen.  
 
In de pauze werden de leden vermaakt door een muzikaal optreden van Duo de Hûnekop. Emiel ‘de 
leadzanger’ is opgegroeid in Kollumerzwaag en kon hierover leuke anekdotes delen tijdens zijn 
optreden.  
 
Voorzitter Douwe Keegstra heropende vergadering en nam de leden mee in de lopende zaken waar 
het bestuur actief mee (geweest) is. Zo werd duidelijk de het Plaatselijk Belang zich heeft ingezet 
voor het behoud van de speeltuinen en het activeren van speeltuincommissies in de wijken.  
Ook werd de correspondentie en acties rondom sluiting van het consultatiebureau toegelicht.  
Kollumerzwaag werd in de zomer van 2021 geconfronteerd met de acute sluiting van het 
consultatiebureau in de Rank.  
 
Op initiatief van inwoners heeft Plaatselijk Belang opheldering gevraagd bij Gemeente en GGD, wat 
resulteerde in een reeks aan afspraken en communicatie, en ook een excuus van de GGD.  
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Tevens kon de voorzitter melden dat een oud project onder het stof vandaan gehaald is en dat er 
een werkgroep actief is om ‘het Laarzenpad’ een nieuw leven in de blazen. De eerste reacties zijn 
gunstig en Plaatselijk Belang staat hier positief in.   
 
Het bestuur van Plaatselijk Belang heeft veel moeite gedaan en inzet getoond om braakliggende 
terreinen en woningbouwterreinen in te vullen. Ondanks vele berichten heen-en met 
Woningcorporatie Thús Wonen krijgen de lege plekken aan de Kastanjehof en Bjirkehof geen 
invulling.  
 
De planvoorbereidingen voor Cedelshof Fase 3 zijn daarentegen wel gestart en er is door Plaatselijk 
Belang een belangstellendenregistratie opgezet. Vanuit deze aanmeldingen is er in samenwerking 
met Plaatselijk Belang een werkgroep opgestart om als klankbord te fungeren voor dit project.  
Over de uitbreiding van het bedrijventerrein komt voorzitter van de Ondernemersvereniging Joost 
Mulder aan het woord. Er is groen licht van de Provinsje gekomen om het bedrijventerrein uit te 
breiden. Joost is in overleg met de Gemeente geweest en geeft ook aan dat er bij de Gemeente tijd 
beschikbaar is gemaakt voor planvoorbereiding.  
 
Joost geeft aan dat er netto 2 hectare ontwikkeld mag worden voor uitbreiding van het 
bedrijventerrein. Er is vanuit de OVK een interessepeiling gedaan en ook de OVK heeft al namen op 
papier om hier in samenwerking met hen de schouders onder te zetten.  
Voldoende bedrijvigheid op het gebied van wonen en werken in Kollumerzwaag.  
 
Verder werd ook de veelbesproken inzet van de ME besproken bij de oud- en nieuwjaar wisseling.  
Plaatselijk Belang is in gesprek geweest met Gemeente, ooggetuigen en een onafhankelijk 
onderzoeksbureau. Het onderzoeksrapport wordt omstreeks eind april verwacht.  
Er wordt nagedacht over een nieuwe opzet van Strúnersnacht om perikelen rondom brandbulten te 
voorkomen. Er zijn initiatiefnemers bekend die hier mee aan de slag willen.  
Kortom, ondanks de Coronapandemie voldoende actie voor het bestuur van het  
Plaatselijk Belang.  
 
Vacatures bestuur Plaatselijk Belang 
Het blijft onverminderd lastig om de vacature van secretaris Plaatselijk Belang ingevuld te krijgen. 
Wel is Ida Houkes bereid gevonden om als algemeen bestuurslid toe te treden tot het bestuur van 
Plaatselijk Belang. Ida heeft wel interesse in een onderwerp als AED’s en ziet ook mogelijkheden om 
als inwoner van Veenklooster dat dorp beter aan te laten haken op het Plaatselijk Belang. 
 
Omgevingsvisie 
Onder de dorpsvisie ook wel omgevingsvisie genoemd zijn in 2022 een drietal projectgroepen actief 
onder Plaatselijk Belang actief met verschillende vrijwilligers uit onze dorpen.  
 
Laarzenpad 
Vier jaar geleden haakte het laarzenpad op medewerking van grondeigenaar(s). Onder de 
Omgevingsvisie voor de beide dorpen is een nieuwe werkgroep weer met nieuwe energie met dit 
plan aan de slag gegaan. Hier zijn nieuwe gesprekken over gevoerd. De medewerking van 
grondeigenaren en pachters lijkt veelbelovend. Het idee is nu een laarzenpad voor 30 jaar, waarbij 
de grondeigenaren hun rechten behouden. In 2022 wordt dit plan verder opgepakt. Dan zullen ook 
opnieuw subsidies o.a. ook van de gemeente en provincie nodig zijn. Die moeten dan worden 
aangevraagd om de aanleg straks mogelijk te maken. Onderhoud van het pad moet hierbij ook 
opnieuw geregeld worden. 
 
Werkgroep zorg 
Een andere werkgroep is actief met zorg en eenzaamheid en heeft het plan opgepakt om een project 
aandacht voor eenzaamheid op te starten met meer sociale binding onder ouderen. De projectgroep 
organiseerde in 2022 activiteiten voor 55 + en eenzamen. Afgelopen jaar diverse gezellige middagen 
georganiseerd in DTD. (voorlichting oa van de wijkagent/ sjoelen/ bingo/ lekker samen zijn onder 
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genot van koffie en een borreltje.   Projectgroep wil e.e.a. graag uitbreiden door meer kleine 
activiteiten te organiseren voor ouderen in het DTD. Hiervoor moet er nog veel water door de rivier 
lopen om dit zover te krijgen, de DTD welke nog wat huiverig is voor kleine activiteiten is 
terughoudend. Dit i.v.m. vrijwilligers / teveel zakelijk belang etc. Ook wordt nog onderzocht het 
oprichten van een kleinschalige boekenstelp en/of  repair-cafe. (DTD of elders in het dorp) 
 
Uitbreiding Cedelshof op grondeigendom gemeente 
De woningbehoefte onder vooral jongeren is steeds nijpender. Dit is een belangrijk thema onder de 
dorpsvisie. Daar is in 2021 volop op ingezet en met succes. Cedelshof fase 3 is door het 
gemeentebestuur als hoge prioriteit project te ontwikkelen woongebied benoemd. In 2022 start een 
projectgroep van de gemeente. Plaatselijk Belang is in december gestart met een registratie van 
belangstellenden. De gemeente heeft hierbij aangegeven begin 2022 inregeltijd nodig te hebben om 
op te starten met de planvoorbereidingen. Aanleg van een nieuw woongebied zal o.a. vanwege een 
benodigd bestemmingsplan nog veel tijd in beslag gaan nemen.  
 
Een werkgroep onder Plaatselijk Belang is een klankbord voor de projectgroep van de gemeente bij 
de planvorming voor nieuwe bouwkavels voor woningen aan de Cedelshof fase 3.  
 
Uitbreiding bedrijventerrein 
OVK onderhoudt actief contact met de gemeente over het daadwerkelijk uitbreiden van het 
bedrijventerrein in de komende jaren. Daarbij is OVK onder meer actief met registratie van 
belangstellenden. De gemeente heeft provinciale toestemming gekregen om planvoorbereidingen te 
mogen opstarten. OVK houdt Plaatselijk Belang op de hoogte van de stand van zaken. OVK hoopt 
dat de gemeente in 2022 duidelijkheid geeft over het concreet opstarten van de planvoorbereidingen 
met een binnen de gemeente op te starten projectgroep. 
 
Brandveiligheid 
Het rapport van het brandveiligheidsonderzoek is in 2020 opgeleverd door de studenten. Conclusies 
en aanbevelingen kunnen worden betrokken bij nieuwe ontwikkelingen als bijvoorbeeld de 
uitbreiding van het bedrijventerrein onder de Omgevingsvisie. Steeds is aandachtspunt wie 
uiteindelijk probleemhouder of actiehouder is en betrokken partijen daarop aan te spreken. Het is 
belangrijk te weten dat het bestaande robuuste waterleidingnetwerk maakt dat relatief kleine en 
middelgrote branden als woningbranden daarmee goed te blussen zijn. Grote panden en grotere 
branden kennen een hoger risico. Het is van het grootste belang om bij brand er zo snel mogelijk bij 
te zijn om te voorkomen dat het uit de hand loopt. Brandmelders zijn en blijven daarbij van 
levensbelang.  
 
Doarpsomtinkers en Doarpshelpers 

Vanuit het PB loopt het project Doarpsomtinkers en Doarpshelpers om mensen die incidentele hulp 
nodig hebben, te helpen. Hulp bestaat uit een tuintje te doen/ een ritje met een bewoner naar MCL/ 
bezoek priklocatie/ iemand helpen te verhuizen/ etc.  Afgelopen jaar mochten we weer rond 60 tal 
hulpverzoeken afwerken. Ook overleg met het gebiedsteam, Zorg en Welzijn en de 
praktijkondersteuner van de huisartsenpraktijk is -1- van de taken.  

De Doarpsomtinkers zijn:, Henkie de Vries, Jappie de Vries en Klari Broersma, Catrinus Kamminga 
en Haije van der Zaag als afgevaardigde van het Plaatselijk belang. Er zijn op dit moment 12 
Doarpshelpers actief, welke worden aangestuurd door de 4 Doarpsomtinkers. 
 
Koningsdag 2022 
Meer dan 500 deelnemers stormden op Koningsdag als vanouds door Kollumerzwaag. Over een 
parcourslengte van 8,5 kilometer door het dorp en de omringende weilanden en sloten waren 
tientallen hindernissen gebouwd. Het startschot van de vijftiende editie van de survivalrun werd 
gegeven door de ‘Alleskunner’ Jesse van Wieren en Wietske Huitema (Fysiotherapie De Trije 
Doarpen). 
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Na twee jaar stil te hebben gestaan vanwege corona kon de organisatie eindelijk weer los. Bijna 170 
vrijwilligers zorgden ervoor dat de Wrotrun plaats kon vinden, alle hindernissen gereed waren en het 
publiek langs de kant kon genieten van de bikkels die deze ‘Survival op z’n Fries’ aandurfden. 
 
Inzamelingsactie Oekraïne 
Kollumerzwaag/Veenklooster heeft in december een inzamelingsactie hulptransport georganiseerd 
naar Oekraïne. 

“Er te zijn voor elkaar en voor de ander” staat centraal op de website/ digitale dorpskrant van 
Kollumerzwaag en Veenklooster. Een mooi en waardevol streven waaraan we in Kollumerzwaag en 
Veenklooster graag concreet handen en voeten wilden geven. Met de winter voor de deur is de nood 
groot voor de mensen in Oekraïne, die in de oorlogsgebieden wonen. 

Daarom heeft de Werkgroep opvang vluchtelingen Kollumerzwaag/Veenklooster verschillende 
partijen (waaronder Stichting Lichtpunt, Plaatselijk Belang, gezamenlijke kerken en Ondernemers 
Vereniging Kollumerzwaag / Veenklooster) benadert om de handen ineen te slaan om een 
hulptransport op te zetten naar Oekraïne. De actie leverde een 7 tal pallets met goederen op en een 
bedrag van €7000,00.  

Er wordt samen gewerkt met de Stichting Phoneo in Reghin. Stichting Phoneo is een organisatie die 
in samenwerking met kerken en organisaties zich in Roemenië inzet voor de allerarmste en 
inmiddels voor de mensen in de oorlogsgebieden in Oekraïne. 
 
Zwerfafval 
Plaatselijk Belang Kollumersweach & Feankleaster heeft op zaterdag 17 september weer een 
zwerfafval Himmeldei georganiseerd om de dorpen en de omgeving weer zwerfafval vrij te maken. 
Gezien het onstuimige herfstweer kwamen er 19 personen naar DTD om gezamenlijk zwerfafval te 
ruimen. De Himmeldei werd afgesloten met een overheerlijke stamppot buffet.  
 
Wijziging plaatsnamen – invoering Fryske plaknammen 
Het Plaatselijk Belang heeft huis aan huis brieven verspreid, waarin toegelicht werd wat de gang van 
zaken was over het voornemen van de gemeenteraad om Fryske plaatsnamen in te willen voeren. 
Hierop is veel respons gekomen wat door het Plaatselijk Belang doorgestuurd is naar het 
Gemeentebestuur. De Gemeenteraad heeft vervolgens het definitieve besluit genomen om Fryske 
Plaknammen in te gaan voeren met enkele uitzonderingen in vooral de noodoosthoek van de 
voormalige gemeente Kollumerland c.a. Kollumerzwaag zal Kollumersweach worden en 
Veenklooster – Feankleaster. Op 1 januari 2023 worden deze Friese plaatsnamen ingevoerd heeft 
de gemeenteraad besloten. Daarmee houden de namen Kollumerzwaag en Veenklooster vanaf dat 
moment op te bestaan.  
 
Contactwethouder op bezoek in Kollumerzwaag en Veenklooster op dinsdag 11 oktober 2022  
Contactwethouder Jouke Douwe de Vries heeft een werkbezoek afgelegd in Kollumerzwaag en 
Veenklooster. Het gesprek met Plaatselijk Belang ging over alle ontwikkelingen in de dorpen. Vooral 
over woningbouw, veiligheid en de wens om het dorp van onderaf vooruit te helpen.  
 
Woningbouw   
Er is behoefte aan nieuwe woningen in Kollumerzwaag. De planvoorbereiding voor Cedelshof fase 3 
lopen voorspoedig.  
 
Naast koopwoningen is er echter ook behoefte aan huurwoningen. Thús Wonen gaat over sociale 
huurhuurwoningen. De vraag om invulling van de lege plekken aan de Bjirkehof en Kastanjehof staat 
nog open. Dit is een vraagstuk voor de corporatie als grondeigenaar om in te willen spelen op de 
behoefte. Eerder heeft de corporatie aangeven op korte termijn geen stappen te willen zetten voor 
invulling van deze lege plekken met nieuwe huurwoningen. Met de nieuwe directie van de corporatie 
is hier nog geen contact over geweest.  
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"Miskien is in kombinaasje fan wenjen en soarch op dat plak ek in opsje,' zegt wethouder Jouke 
Douwe de Vries, "dêr wurdt de lêste tiid en hieltyd mear omtinken foar frege. Goed om dat fierder 
meiïnoar te ûndersykjen." 
 
Beweging van onderop 
Kollumerzwaag en Veenklooster willen graag leuke activiteiten organiseren om de leefbaarheid in de 
dorpen te versterken. Elkaar kunnen ontmoeten en een gezonde leefstijl zijn belangrijke pijlers. 
Misschien kan het dorpshuis hier een rol van betekenis in spelen. Daarvoor is het wel belangrijk dat 
er meer vrijwilligers komen. Plaatselijk belang zoekt ook de samenwerking met andere organisaties 
zoals het welzijnswerk. Het doel is elkaar te versterken. De kracht zit in de samenleving. Het college 
juicht deze ontwikkeling van onderop van harte toe en stelt hier ook extra geld voor beschikbaar. 
 
Sweacherfeart en Haven de Opslach 
Met de gemeente Noardeast-Fryslân is er overleg geweest m.b.t. vernieuwing van de 
walbeschoeiing deel van de haven/Sweacherfeart, dit i.v.m. de verminderde staat. De vervanging 
staat gepland in het onderhoudsprogramma op 2030. Dit onderhoud kan naar voren worden gehaald 
naar 2027. De havencommissie bestaat uit: Melis Bijlstra, Pieter Drijfhout en Ljibbe Postma 
(adviserende rol/toehoorder). Afgelopen jaar is verder een gedeelte van de bestrating opnieuw 
gelegd in de haven door vrijwilligers van het PB. 
 
Sint intocht 
Sintintocht is dit jaar weer zoals vanouds verlopen, met een activiteit dit keer bij Café Prins. 
Complimenten aan de intochtcommissie. De commissie heeft wethouder Jouke Douwe de Vries dit 
keer bereid gevonden als loco-burgemeester Sinterklaas in Kollumerzwaag welkom te heten. De 
intocht wordt financieel vooral mogelijk gemaakt door OVK. Plaatselijk Belang levert ook een 
financiële bijdrage.   
 
Trilling overlast bewoners Foarwei   
In 2022 is een afgevaardigde van PB aangeschoven als klankbord bij het overleg tussen bewoners 
en de gemeente Noardeast-Fryslân. Overlast bij de bewoners heeft veel impact. Speelt nu al 17 jaar 
dat dit onder de aandacht is van de gemeente. Afgelopen maart in het gezamenlijke overleg met de 
gemeente waren de bewoners weer redelijk gestemd over de voortgang en onder te nemen stappen 
van de gemeente. Deze voortgang werd in een latere gehouden vergadering teniet gedaan over de 
lauwe reactie en voorbereiding van de ambtenaren en wethouder richting de bewoners. De 
bewoners hebben een eigen trilling onderzoek laten verrichten door een onafhankelijke 
onderzoeksbureau StabiAlert. Dit onderzoek wijkt af van de onderzoeken welke de gemeente heeft 
uitgevoerd. (toetsingscriteria). 
In december zijn de bewoners en de gemeente weer bij elkaar geweest. De gemeente kwam in deze 
vergadering met het voorstel om het gedeelte klinkers te vervangen door asfalt. 
Gedeelten waar al asfalt ligt komt een nieuwe deklaag. 
 
Het klinkergedeelte zal worden weggehaald. Hiervoor komt een 3-laags asfalt met een rode deklaag. 
(SMA-asfalt) Er zullen een tweetal overgangen komen. Hierbij wordt gebruik gemaakt van zwart 
SMA-asfalt. De bushalte wordt meegenomen in de asfaltering. De aanhechtingen zijn trapsgewijs, 
waardoor de weggedeelten met elkaar versmelten. De gemeente kon niet garanderen dat de 
trillingsoverlast geheel zal verdwijnen door deze maatregel. Medio april 2023 zal er gestart worden 
met het onderhoud en aanleg van asfalt op de Foarwei. 
M.b.t. de geleden schade zegt de gemeente: Wie eist, moet bewijzen.  
 
Krystkuier Veenklooster 
De Krystkuier was dit jaar weer een succes. Plaatselijk Belang heeft een financiële bijdrage geleverd 
om de Krystkuier in Veenklooster mede mogelijk te maken. Helaas bleek onze basisschool ‘De 
Stapstien’ dit keer niet langer aangehaakt bij dit evenement. Het kostenaspect is daarop van invloed 
geweest hebben we van de schooldirecteur teruggekregen. Voor een volgende editie in Feankleaster 
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zou Plaatselijk Belang de aansluiting van ‘De Stapstien’ bij dit evenement graag weer willen 
herstellen in overleg met de evenementorganisatie en de locatiedirecteur van De Stapstien.  
 
Diverse inwoners van beide dorpen hebben dit evenement als vrijwilligers mede mogelijk gemaakt. 
Ook enkele bestuursleden van Plaatselijk Belang hebben op persoonlijke titel als vrijwilliger hun 
bijdrage geleverd voor dit evenement. 
 
AED’s 
Een AED is een draagbaar apparaat dat een schok kan geven bij een hartstilstand. Hierdoor kan het 
hartritme herstellen en kun je een leven redden. Door regelmatig een reanimatiecursus te doen weet 
je wat je moet doen bij een hartstilstand! De AED’s die 24 uur per dag beschikbaar zijn landelijk 
aangemeld bij www.hartslagnu.nl 
 
Het AED netwerk in onze dorpen vraagt voortdurend aandacht. Inmiddels geeft de Gemeente geen 
subsidie meer voor het onderhoud van de AED’s. Inzet van de Dorpenfederatie heeft de politiek niet 
tot andere inzichten kunnen bewegen. 
 
Inmiddels raakt er een eerste AED verouderd. Binnen onze beide dorpen zijn de AED’s in eigendom 
van bedrijven, verenigingen of instellingen. De Dorpenfederatie Kollumerland heeft o.l.v. De Trieme 
het initiatief genomen om de aanschaf van nieuwe AED’s te onderzoeken voor de kleine dorpen en 
ook te kijken naar subsidiemogelijkheden. Een lokale vereniging als bijvoorbeeld Friese Boys kan 
zich daar eventueel bij aansluiten. De nieuwe eigenaren van Camping Simmerwille hebben afscheid 
genomen van de AED en die overgedragen aan het bestuur van Plaatselijk Belang. Het bestuur van 
Plaatselijk Belang is op zoek naar een nieuwe plek/eigenaar voor deze AED. 
 
Sociale veiligheid  
Drugsproblematiek in en rond onze dorpen steekt regelmatig de kop op. De wijkagent/politie heeft 
het hier druk mee. Hij staat in verbinding met de Mienskip in onze dorpen. Inbraken bij bedrijven in 
onze dorpen hebben zich ook voorgedaan in het afgelopen jaar. Hopelijk weet de politie de inbrekers 
op te sporen. Camerabeelden kunnen helpen. 
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